
Description:

Come and discover this charming village house located in La Cadière-d'Azur. It has retained its old-world
charm while remaining in good overall condition. With a living area of 54m² spread over 3 levels, this house
has 3 rooms, including 2 bedrooms and 2 bathrooms with WC. The kitchen, fitted and equipped, will allow you
to prepare delicious meals. You will appreciate the calm of this place, ideal for recharging your batteries. The
20m² terrace offers a pleasant outdoor space to enjoy sunny days nestled under the roof. Among the
advantages of this house, we include reversible air conditioning for optimal comfort all year round. In addition,
the house benefits from fiber for an ultra-fast internet connection. Don't miss the opportunity to become the
owner of this charming village house. Contact us now to arrange a visit.

Venez découvrir cette charmante maison de village située à La Cadière-d'Azur. Elle a su conserver son charme
d'antan tout en offrant un bel état général. D'une surface habitable de 54m² répartis sur 3 niveaux, cette
maison dispose de 3 pièces, dont 2 chambres et 2 salles d'eau avec WC. La cuisine, aménagée et équipée,
vous permettra de préparer de délicieux repas. Vous apprécierez le calme de ce lieu, idéal pour se ressourcer.
La terrasse de 20m² offre un espace extérieur agréable pour profiter des beaux jours nichée sous les toits.
Parmi les atouts de cette maison, on compte la climatisation réversible pour un confort optimal toute l'année.
De plus, la maison bénéficie de la fibre pour une connexion internet ultra-rapide. Ne manquez pas l'opportunité
de devenir propriétaire de cette maison de village pleine de charme. Contactez nous dès maintenant pour
organiser une visite.

www.eraeuropeic.com 

Property Code: 2023005 Maison de village T3 La
Cadière d'Azur
LA CADIERE D'AZUR, France 

Property Location:
LA CADIERE D'AZUR, France 

Amenities:
Bathrooms: 2.0 
Bedrooms: 2 
Surface: 54 M² 
Year Built: 1500 

Single Family Home, 
Sale 

296 400 EUR 


